



Protokoll fört vid digitalt sammanträde via Teams med styrelsen inom Skånes Bridgeförbund fredagen den 21 mars 2025.

Närvarande: Glenn Johansson (GJ), Jan Gutenwik (JG), Jens Priess (JP), Torbjörn Johansson (TJ), Charlotte Rudbäck (CR), Anders Nordberg (AN) och Thomas Andersson (TA).

Frånvarande: Bengt Svedrell (BS), Rosemary Pålsson (RP)

Bilagor: 0

§ 1 ÖPPNANDE

Ordförande Jan Gutenwik välkomnade de närvarande och förklarade mötet öppnat klockan 17.02.

§ 2 FÖREDRAGNINGSLISTAN

Den upprättade föredragningslistan godkändes.

§ 3 UNDERHANDSBESLUT

Inga beslut.

§ 4 FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Föregående sammanträdesprotokoll (2024-10-13) godkändes.

§ 5 RUTER 2

Under distriktsträffen och utbildningshelgen i januari har SBF redogjort för ambitionen att ersätta Ruter-programmet. TA informerade om hur långt kommet deras förhandling med en potentiell ersättare kommit (BridgeTime) men att inga beslut tagits. Beslut kommer sannolikt att tas i maj. Diskussion om hur detta påverkar klubbarna följde. Betalningssystemet BridgeTime Pay diskuterades då Åhus BK använder sig av detta, och GJ redogjorde för klubbens erfarenheter.

TA informerade om att det nya systemet kommer att vara helt kompatibelt med BridgeMate, vilket har varit ett krav från SBFs sida. BridgeTimes föredragna modell är annars paddor, med en padda per bord. Skånes BF tror de flesta klubbar avstår padd-lösning då det innebär en icke obetydlig investeringskostnad. Dessutom måste laddning ombesörjas, emedan BridgeMates handenheter går på batteri. En potentiell nackdel med det nya systemet är att det krävs en internet-uppkoppling för att få live-uppdaterad aktuell ställning då BridgeTime är moln-baserat. Skånes BF ser inte detta som ett stort problem dock, då "alla" har en smartphone med internetuppkoppling som kan delas, om det skulle vara nödvändigt.

TA informerade också om att en BridgeMate III är på gång, och att den kommer att vara en smartphone-liknande produkt.

§ 6 TÄVLINGSVERKSAMHET

TA redogjorde för pågående och avslutade tävlingsverksamhet, där DM-Damer tvingats skjutas upp pga för få anmälningar, vi försöker med nytt datum. Övriga tävlingar påkallade inga större diskussioner, utöver Öppna DM-par enligt nedan.

Öppna DM-par diskuterades där en ny lösning ska testas, med kval på klubbnivå under april månad. Att delta i DM-kval är frivilligt när man spelar tävlingen på klubbnivå. Ingen avgift tas ut på ett sådan kval. Av de som väljer att delta i DM-kval krävs det 50% på scratch-listan för att vara garanterad en plats i DM-finalen, och då till subventionerad kostnad (200kr/spelare). Om man misslyckats i kvalet, eller inte kvalat alls, kan man beredas plats i finalen, i mån av plats och då till förhöjd avgift (400kr/person). Det enda klubben behöver administrera är att hålla koll på VEM som deltar i DM-kval, och hur många.

Upplägget liknar i hög grad det vi använder för Allemansträffen och vi hoppas att det ska locka fler att delta. Exakta detaljer tas fram av TA senast 2025-03-25, en del klubbar har redan kontaktats och planerat sina DM-kval.



§ 7 **EKONOMI**

Budgeten som presenterats under årsmötet visades jämte aktuellt resultat. Då vi är halvvägs in i verksamhetsåret är det inte helt lätt att jämföra resultat mot budget, men den generella uppfattningen är att vi ligger i fas med de flesta poster. Resultatet vid årsslut bör således inte avvika alltför långt från det budgeterade resultatet.

Hasses Ungdomsfond (HUF) diskuterades kortfattat och TA redogjorde för att dessa pengar inte ligger på ett speciellt bankkonto eller "en pengapåse i byrålådan" utan står på PlusGirot precis som övrigt kapital.

Fastränteplaceringen diskuterades, TA redogjorde för att det görs en ny var 3:e månad med så mycket som vi kan avvara utan att få likviditetsproblem. Räntan har dock sjunkit och vi har i dagsläget 2,10% på insatt kapital.

§ 8 **SBF AVTAL**

JG och SBF:s verksamhetschef Suzanne Lemborn (SLE) har diskuterat möjligheten att utöka SBF:s andel av TA:s arbetstid från nuvarande 10%. JG redogjorde att SLE är villig att köpa 50% arbetstid, men bedömningen är att det kommer att göra enorma ingrepp i Skånes BF:s verksamhet och kan ej accepteras. JG och TA har vid olika tillfällen diskuterat möjligheten och enats om att 20% från sommaren är möjligt utan att Skånes BF:s verksamhet blir lidande då TA anser sig vara väl inkörd i systemet.

TA redogjorde för lönerevisioner. SBF har sin lönerevision 1/11 då de följer Unionens idrottsavtal. Skånes BF har revision 1/5 då vi följer Almegas Tjänstemannaavtal. Styrelsen är överens om att SBF:s avtal baseras på Skånes BF:s faktiska lönekostnad. JG **uppdrogs** att kontakta SLE för att uppdatera avtalet till att gälla 20% från 1/6 eller 1/7, och då med 2025 års lönerevision inkluderad.

§ 9 **REKRYTERING**

Några klubbbesök har gjorts, men fler kommer och CR kommer att assistera TA vid ett eller flera av dessa. Styrelsen konstaterar att det inte är vårt jobb att rekrytera - utan att pusha och bistå klubbar med SIN rekrytering.

§ 10 **ÖVRIGA FRÅGOR**

TJ framförde ett önskemål till BIT-förbättring, såttillvida att man ska kunna sätta ett STARTDATUM för när föransmälan öppnar. TA redogjorde för SBF:s generella beslut att inte vidta några större programmeringstekniska åtgärder i BIT då systemet är på väg attmuppgradera till ny version, och förbättringar får vänta för att säkerställa kompatibilitet med nya systemet. TA framför ändå önskemålet till SBF.

§ 11 **NÄSTA SAMMANTRÄDE**

Nästa sammanträde blir fredagen den 19 september via Teams, och därefter efter årsmötet, som bestämdes till söndagen den 12/10.

§ 12 **AVSLUTNING**

Ordföranden tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat klockan 18.35.

Justeras:

Lund den 21 mars 2025

Jan Gutenwik, Ordförande

Thomas Andersson, mötessekreterare